
L«Ajuntament de Sant Joan de les Abadesses inver tir� un

mili� d«euros

La principal actuaci� prevista per al 2014 �s la primera fase de l'Hotel Sant

Antoni, a la qual l'equip de govern destinar� 350.000 euros

Ramon Roqu�.

SANT JOAN DE LES ABADESSES | X.VALERI

L'Ajuntament de Sant Joan de les Abadesses ha aprovat inversions

per valor de 1.023.275 euros. L'acord es va fer en el darrer ple i va

comptar amb el supor t del PSC i les abstencions d'ERC i de CiU. Els

diners ha inver tir provenen 323.301 euros de subvencions de

capital, 197.795 euros de quotes urban�sitiques i 503.179 euros del

romanent del pressupost del 2013. En concret, el romanent positu

va ser de 766.570,72 euros, dels quals s'han de destinar 160.000

euros per llei a retornar deutes i tamb� s'hi compten quantitats de

cobrament complicat.

Per tal de poder pressupostar les inversions, l'Ajuntament va haver

de modif icar del quadre d'inversions del pressupost del 2013.

Ramon Roqu� (l'alcalde) va explicar que ho han fet aix� per poder

comptar amb el romanent de la liquidaci� del 2013.

Roqu� va valorar la destinaci� de l'impor t aprovat (m�s d'un mili�

d'euros). "S'ha optat -va dir- per una quantitat impor tant de diners,

per� per altra banda per moltes inversions petites, perqu� entenem

que no �s temps de fer grans obres". Va enumerar la primera fase

de l'Hotel de Sant Antoni (350.000 euros), arranjament de la Vila

Vella (63.674 euros), el projecte de les parades de bus (13.600

euros), millores en camins ve�nals (12.000 euros), Pavell� d'espor ts

(25.000 euros), urbanitzacio de l'espai del centre de salut (68.000),

millores en el transpor t p�blic, millores al carrer Estudiants i obres

en l'abastament d'aigua. Roqu� va valorar que "s�n una llista

d'actuacions petites per� impor tants. Pel que fa als camins ve�nals

va explicar: "Es tracta d'una reivindicaci� dels ve�ns, els forestals i

els bombers perqu� els camins tinguin doble sentit". D'altra banda,

va concretar que: "La inversi坦 al pavell坦 puja f ins a 25.000 euros, mentre que en serien necessaris 150.000".

Oposici坦

Sergi Albrich (por taveu d'ERC) va exposar: "Ara, el pressupost agafa una mica de color i per aix嘆 ens

abstindrem perqu竪 compar tim algunes actuacions". Albrich va lloar la legalitzaci坦 del pavell坦, pel qual va

demanar que es mantingui un equilibri entre els usos i les mol竪sties als ve誰ns. Tamb辿 va demanar

concrecions referents a les reparacions de camins ve誰nals i dels guals.

Per la seva par t, Concepci坦 Formatg辿 (CiU) va justif icar l'abstenci坦 pel fet que considerava el quadre



d'inversions aprovat millor que el que s'havia previst en l'aprovaci坦 del pressupost.
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